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Referent: Thor Jørgin G3
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Varighed:

Tilstedeværende:

Mikkel Badsberg L2
Magnus Nielsen E3
Cecilie Dechau E3
Troels Melander H3
Simon J3
Sanne J3
Nanne J2
Henriette A3
Benjamin A3
Marcus A4
Thor G3
Ella G3
Cecilie G1

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig + evt.
deadline

1. Godkendelse af referat
fra sidst

Enstemmigt godkendt
Benjamin A3

2. Update fra posterne De enkelte poster

a. Introperson
-

Som det plejer. Folk flytter ind og ud som
normalt

Troels H3

b. Kasser
-

Stille og roligt. Enkelte udlejninger og udlån. Thor G3



c. Fælleshusansvarlige
-

Folk er stadig dårlige til at huske deres uger
og der mangler stadig skeer i køkkenet.
Nye moppehoveder indkøbt og de mest slidte
af de gamle er smidt ud.

Sanne J3

d. Haveansvarlig
-

Meddelelse af klipningen af græsset er nu
blevet overført til Ella.
Der er inviteret til forårsrengøring og der er
blevet klargjort hvem, som har skippet for
mange rengøringer. Vi vil få Kristiansdal til
at sende en advarsel til dem, som mangler for
meget, hvis de ikke dukker op.

Ella sørger for at købe sodavand ind til
rengøringen.

Når vi skal sende en bestemt besked til dem,
som ikke dukker op skriver Ella: “På vegne
af kollegianerrådet”

Vi vil forsøge at få nogle folk til at rette flise
stien op mellem M1/4 ned til G1

Vi vil forsøge os med at tilføje et formodet
tidsestimat på hvornår vi vil færdige med
haverengøringen for at motivere nye
kollegianere.

Efter den kommende bar vil baren finde ud af
hvor mange der er interesserede i at afholde
bar efter rengøringsdagen.

Ella G3

e. Møbel og
vaskekælderansvarlig
-

Ingen har fået noget at vide om det arbejde
som foregår på p-pladsen, men det ser ud til
at være fjernvarmerøret.

Døren til vaskekælderen er blevet fikset, der
er blevet monteret en ny dørkarm.

Det nye system med bytte-område fungerer
godt.

Henriette A3

f. Internet- og
hjemmesideansvarlig
-

Der kommer et servicevindue på udskiftning
af patchkabler.

Thor G3

g. Formand
-

Vi sender en opdateret liste over kollegiets
poster til Kristiansdal efter dagens møde.

Opsummering af bestyrelsesmøde:

Benjamin A3/Magnus
E3



● Tagene på kollegiet skal skiftes
indenfor de næste 5 år. Finansieres
som et lån over 30 år. Dette vil
medføre en lille huslejestigning på
potentielt 80-100kr.

● Potentiale for udskiftning af asfalt de
mest udsatte områder med omlægning
til fliser. Skal nok mest realistisk
udføres af flere omgange for at undgå
en kæmpe stigning i et enkelt års
budget.

● Budgettet ser fint ud og der er dermed
ikke en kommende huslejestigning

● Lavere eludgift end sidste år
● Højere indtægt af renter på vores

“specielle” konto

3. Konstituering af
kollegianerråd

Kandidater til nye poster:
● Formand:

○ Magnus E3
■ Enstemmigt vedtaget

● Næstformand:
○ Mikkel L2

■ Enstemmigt vedtaget
● Kasser:

○ Mikkel L2
■ Enstemmigt vedtaget

● Møbel-Vaskekælderansvarlig:
○ Cecilie G1

■ Enstemmigt vedtaget
● Suppleanter:

○ Nanne J2

Det nye råd består af:
1. Formand: Magnus E3
2. Næstformand: Mikkel L2
3. Møbel-vaskekælder: Cecilie G1
4. IT: Thor G3
5. HaveAnsvarlig: Ella G3
6. Fælleshusansvarlig: Cecilie E3
7. Introperson: Troels H3

● Kasser: Mikkel L2

Suppleanter:
8. Marcus A4



9. Nanne J2

4.

5.

6.

7. Andet/Evt.


